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ZÁPIS 

ze 4. zasedání Školské rady při Gymnáziu a Obchodní akademii Orlová,  

které se konalo 11. října 2022 

 

 

 

Přítomni: Ing. Alan Franek, Mgr. Roman Funk, Ing. Radim Klein, Mgr. Martin    

Sliwka, Mgr. Pavel Kubínek (jako host) 

 

Omluveni:   Mgr. Kamil Šelong, prof. PhDr. Aleš Zářický, Ph.D.  

 

 

Program jednání:     1. Úvod 

 2. Seznámení s výroční zprávou za školní rok 2021/2022 

  3. Schválení inovovaných školních vzděl. Programů pro odborné obory 

 4. Informace ředitele školy o začátku školního roku 

 5. Diskuze 

 6. Závěr 

 

 

1. Úvod 

 

Předseda školské rady (dále jen ŠR) Mgr. Martin Sliwka  přivítal přítomné členy ŠR a ředitele 

školy na řádném zasedání ŠR. Seznámil všechny s programem zasedání. Konstatoval, že je ŠR 

usnášeníschopná. 

 

 

2. Seznámení s výroční zprávou za školní rok 2021/2022 

 

Členové ŠR obdrželi každý mailem k prostudování výroční zprávu za uplynulý školní rok. ŘŠ 

informoval členy ŠR o povinných skutečnostech, které se uvádějí do výroční zprávy, mezi jinými 

o počtech žáků, zaměstnanců, přijímacím řízení, hospodaření školy v uplynulém kalendářním 

roce apod. Ředitel školy odpovídal na dotazy členů ŠR. 

 

Po projednání výroční zprávy všichni členové školské rady výroční zprávu schválili. 

 

3. Schválení inovovaných ŠVP  pro odborné obory 

 

Ředitel školy seznámil přítomné členy ŠR s důvody změn v ŠVP  odborných oborů a pak 

odpovídal na dotazy členů ŠR. 

 

Všichni přítomní členové školské rady změny v ŠVP odborných oborů schválili. 

 

 

  



 

 

 

4. Seznámení ředitele školy o začátku školního roku 

 

Ředitel školy seznámil přítomné se stavy žáků, se změnami v učitelském sboru a také se stížností 

na proběhlé podzimní opravné maturity spojené s kontrolou ČŠI. 

Dále ŘŠ informoval o vývoji v cenách za energie, o chystaných případných opatřeních.  

Členové ŠR vzali informaci na vědomí. 

 

 

5. Diskuze 

 

V diskuzi zazněla problematika budovy bývalé obchodní akademie, pronájmu nebytových 

prostor ve škole, chystané mezinárodní projekty. 

 

 

6. Závěr 

 

Závěrečné slovo měl Mgr. Martin Sliwka, který poděkoval všem přítomným za účast.  

 

 

Orlová 11. října 2022 

 

 

 

 

Zapsal: Mgr. Pavel Kubínek 

 

 

 

 

Schválil: Mgr. Martin Sliwka, předseda školské rady, v. r. 
 


